
P R O T O K Ó Ł    Nr  XI/2019 

z   s e s j i    Rady  Gminy  Główczyce 

z  dnia   28 sierpnia  2019r. 

 

…………………………………………………………………………………… 
Ad.1.1  

                    XI sesję Rady Gminy Główczyce otworzył i prowadził Przewodniczący   Rady P. 

Arkadiusz   Kwiatkowski. Powitał radnych ,  Wójta Gminy P. Danutę May,  Zastępcę  Wójta P. 

Rafała Teterkę, Skarbnika Gminy P. Mariolę Barna, Sekretarza Gminy P. Joannę  Lipczyńską, 

radcę prawnego P.Irenę Koterba, radnego powiatowego P.Pawła Gonerę, kierowników 

jednostek, sołtysów   oraz wszystkich  przybyłych na dzisiejszą sesję.   

Stwierdził  prawomocność obrad  gdyż w sesji uczestniczy 12 radnych.  Nieobecny Radny 

Mariusz Dyś, Zenon Fir, Jerzy Mańkowski. Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. Radni dodatkowo potwierdzili udział w sesji poprzez naciśnięcie przycisku.  

Ad.1.2 

 Powołanie sekretarza obrad 

 Na sekretarza obrad w wyniku głosowania Radna Jagoda Sidor  wybrana został jednogłośnie  

12 głosami „za” , przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział 12 

radnych.  

Ad.1.3 

Zatwierdzenie porządku obrad  

Porządek  obrad w wyniku głosowania przyjęty został jednogłośnie 12 głosami “za” i 

przedstawia się następująco: 

 1.Sprawy regulaminowe 

  1)  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

  2)  powołanie  sekretarza obrad, 

  3)   zatwierdzenie  porządku obrad, 

  4) przyjęcie protokołu  z poprzedniej   sesji. 

2. Informacja  o działalności Wójta  Gminy w   okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja o nowej ofercie inwestycyjnej.  

4. Podjęcie uchwał: 

   1)  w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego  wysokości 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków  do wynagrodzenia, 

szczegółowego sposobu obliczania wynagradzania za godziny   ponadwymiarowe i za godziny 

doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych Gminy 

Główczyce,   

  2) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych,  których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Główczyce oraz warunków i   zasad korzystania z 

tych przystanków, 

   3)  w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,  

   4) w sprawie wyznaczenia nieruchomości do sprzedaży na rzecz użytkownika   wieczystego, 

   5) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Główczyce, 

   6) w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańca Gorzyna, 

   7) w sprawie zmiany w budżecie Gminy na 2019r. 

5. Informacja dotycząca  interpelacji i zapytań.                                                                                                     

6. Informacje,  wnioski  i  oświadczenia .                                                                                                      

7. Zamknięcie  sesji Rady Gminy.    

 

 Ad.1. 4  Przyjęcie protokołu  z poprzedniej  sesji  



Do protokołu  z poprzedniej  sesji Radni nie zgłosili   uwag. W wyniku głosowania  protokół 

został przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących”. W 

głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

 Ad. 2 Informacja o działalności Wójta  Gminy w okresie międzysesyjnym. 

P. Przewodniczący głosu udzielił P. Wójt, która złożyła informację ze swej działalności w 

okresie międzysesyjnym-  zapis wypowiedzi  znajduje się pod adresem: ug.glowczyce.ibip.pl 

 

Ad. 3 

Informacja o nowej  ofercie  inwestycyjnej 
 

  P. Przewodniczący głosu udzielił  P.Wójt, która przedstawiła informację dotyczącą nowej oferty 

inwestycyjnej: 

1)  inwestycje planowane, które mogą być realizowane wspólnie z powiatem 

2)  inwestycje, które realizuje bądź miał realizował samorząd Gminy Główczyce, 

3) nowe inwestycje planowane przez samorząd do realizacji w latach 2020-2021 ze środków 

samorządowych, 

4)   inwestycje jakie mogą powstać na terenie Gminy, aktualnie procedowane , a ich inwestorzy 

chcą je ulokować na terenie naszej Gminy. 

 

 W ramach zadania przebudowa drogi powiatowej Nr 1179G od DK6 do DW 213 z podziałem na 

odcinki, Starostwo powiatowe  złożyło do Wojewody    wniosek  o dofinansowanie.  W 

przypadku naszej Gminy jest to odcinek drogi 6,450 km  od Podola Wlk do Pobłocia.  

Szacunkowy koszt przedsięwzięcia 9 585 000zł, a planowane finansowanie byłoby : 

- 50% z Funduszu Dróg Samorządowych  tj 4 792 500 zł 

- 25%  środki własne powiatu tj.  2 396 250 zł 

P.Wójt nadmieniła, że jeżeli Rada Gminy podejmie stosowną uchwałę, to   środki własne naszej 

Gminy wyniosą ok.21%  tj 2 021 250zł. Inwestycja  jest zaplanowana do realizacji w przyszłym 

roku, więc  musielibyśmy zabezpieczyć środki. 

Kolejne zadanie, które miałoby być realizowane wspólnie z powiatem to przebudowa drogi od 

granicy z gminą Damnica. Dałoby to możliwość powiązania naszej gminy z węzłem 

komunikacyjnym, który powstanie  w momencie budowy obwodnicy S6, węzeł ma być 

zlokalizowany  w okolicy Bobrownik. W przypadku realizacji tego przedsięwzięcia  mielibyśmy 

nową drogę od samych Główczyc do S6. W ramach rekompensaty za tarczę antyrakietową 

dostalibyśmy dofinansowanie na realizację tego zadania w wysokości 11 mln zł.. Po naszej 

stronie leżałoby  zabezpieczenie środków w wysokości ok.  2,5 mln zł. 

Całkowity koszt tej inwestycji  to 48 600 000zł.  

Na zapytanie Radnego Michała Matkowskiego P.Wójt odpowiedziała, iż  druga inwestycja 

planowana jest na 4 lata, ale poszedł wniosek o skrócenie do 2023r. czyli do końca kadencji. 

 

P.Wójt powiedziała, że  znaleźliśmy się na liście  zadań rekomendowanych do dofinansowania w 

ramach Funduszu Dróg Samorządowych na  realizację II etapu przebudowy drogi  Osiedle. 

Ewentualne środki zewnętrzne obejmowałyby kwotę 1 250 000 zł, a gmina musiałaby 

zabezpieczyć środki własne w wys. 1 500 000 zł.  W tym roku musielibyśmy zabezpieczyć  ok. 

80 tys. zł,  inwestycja  musiałaby być zrealizowana  w 2020r. 

P.Wójt przypomniała, że pierwotnie ze względu na środki finansowe i mnogość zadań 

stanowisko w sprawie realizacji  tej inwestycji było negatywne. Mimo naszej negatywnej 

odpowiedzi, otrzymaliśmy możliwość uzyskania dodatkowych środków czyli  1250tys.zł. 

 



Z inwestycji realizowanych P.Wójt wskazała inwestycję drogową w Szczypkowicach, która  musi 

być zakończona do końca września br., 

-. Inwestycja obejmująca skanalizowanie miejscowości Izbica  i przebudowę drogi powinna być 

zakończona do końca sierpnia 2019r. ale  termin przesunięto do połowy października  br  na 

wniosek wykonawcy. P.Wójt zapewniła, że wykonawca  przedłożył stosowne dokumenty, które 

potwierdzają, że przesunięcia nie wynikają z jego opieszałości. 

Kolejne zadanie wskazane przez P.Wójt to realizacja wspólnie z gminami Łęczyce, Nowa Wieś 

Lęborska i Wicko  projektu Pomorskie Szlaki Kajakowe Kajakiem przez Pomorze - całość 

inwestycji to kwota 174 516 zł, z czego dofinansowanie to kwota 148 338 zł, natomiast wkład 

własny gminy  wyniesie 26 177zł. W przypadku naszej Gminy przetarg jest już zakończony,  

były 3 oferty bardzo rozbieżne cenowo . Najniższa oferta budzi niepokój, więc musimy mieć 

pewność, że firma która złożyła najkorzystniejszą ofertę jest w stanie  zrealizować inwestycję . 

 

P.Wójt wspomniała, że  Gmina Główczyce była uczestnikiem projektu partnerskiego Pomorskie 

Trasy Rowerowe R-10 i  R-9.W ramach tego projektu mieliśmy mieć  wybudowaną drogę 

betonową do Równa, do m. Gać  oraz poprawę stanu technicznego poboczy na trasie od 

Główczyc do Izbicy . Wniosek nie przeszedł weryfikacji wstępnej, ale temat nie jest zamknięty. 

 

Nową inwestycją planowaną przez samorząd  do realizacji w latach 2020-2021 jest budowa  

wodociągu  Zgojewo,  Zgojewko,  Żoruchowo , Żelkowo wraz z rozbudową hydroforni.  

Przewidywana wartość kosztorysowa inwestycji 1.681.601 zł  z tej kwoty 95% będzie pożyczka 

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na  kwotę 1.298.797zł 

netto. Nasz wkład  własny  to kwota 382.803 zł, z której  odzyskamy  podatek VAT. 

 

P.Wójt przedstawiła i omówiła   inwestycje jakie mogą powstać na terenie Gminy, aktualnie 

procedowane : 

- budowa budynku inwentarskiego i biogazowi w obrębie geodezyjnym Warblino-chlewnia na 

ponad 15 tys. sztuk w I cyklu( cykli jest 4) P. Wójt podkreśliła, iż ta inwestycja jest 

oprotestowana przez mieszkańców Gminy . 

 

- Budowa obory krów mlecznych w miejscowości Gostkowo oraz płyty obornikowej ze 

zbiornikiem na gnojówkę – ta inwestycja jest miejscowego rolnika i też jest procedowana pod 

kątem środowiskowym- oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko.  

 

-Budowa stawów hodowli ryb słodkowodnych w rejonie miejscowości Cecenowo ( inwestor 

proponuje  budowę 17 stawów o łącznej powierzchni ok.305  ha i kubaturze 9 541 400 m 
3
).  

 

P.Wójt  powiedziała, że przygotowała się również pod kątem już zawansowanych   środków  na 

stworzenie dokumentacji na  realizację inwestycji budowy sieci kanalizacyjnych i oczyszczalni,  

świetlic wiejskich i boisk. Nie będzie jednak tego przytaczała, jest to obszerny materiał roboczy. 

P.Wójt powiedziała też o posiadaniu gminy gruntów Agencyjnych , na których również  zostały 

zaplanowane realizację inwestycji, a w niektórych przypadkach mija czas użytkowania . Tu 

P.Wójt  powiedziała o gruntach  w  Izbicy, gdzie czas użytkowania gruntów termin upływa za 

rok. Natomiast za 4 lata mija czas na użytkowanie terenu pod oczyszczalnię  Zgojewo oraz na 

użytkowanie  15 ha gruntów w Główczycach, na których zaplanowano park.  P.Wójt w 

nawiązaniu do Zgojewa powiedziała, że otrzymała wiadomość z ostatniej chwili o ogłoszeniu  

naboru wniosków  o przyznanie pomocy  na  budowę  kanalizacji w miejscowościach będących 



poza aglomeracją. Termin składania wniosków od 9 września  do 31 października.  Kończąc P. 

Wójt powiedziała, że jak widać możliwości są, ale wszystko rozbija się o środki finansowe. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwał   

P. Przewodniczący nadmienił, iż  materiały objęte porządkiem obrad dzisiejszej sesji omawiane 

były na posiedzeniach Komisji. 

Ad. 4. 1 
 P. Wójt  dokonała prezentacji projektu  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia Regulaminu określającego wysokości stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków  do wynagrodzenia, szczegółowego sposobu 

obliczania wynagradzania za godziny   ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw 

dla nauczycieli zatrudnionych    w placówkach oświatowych Gminy Główczyce,   

P. Wójt nadmieniła, iż  powyższy projekt musiał być uzgodniony ze związkami zawodowymi i 

dziś wpłynęło ostateczne stanowisko.  ZNP akceptuje zapisy projektu uchwały, natomiast 

Solidarność  chciałaby 300 zł za  wychowawstwo , też w przedszkolu , a odpis  na dodatki 

motywacyjne  do 4%. 

Po krótkiej dyskusji, w której do projektu uchwały nie zgłoszono uwag   P. Przewodniczący  

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku głosowania  uchwałę w sprawie   zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego  wysokości stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, szczegółowego sposobu 

obliczania wynagradzania za godziny   ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw 

dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych Gminy Główczyce,  Rada Gminy 

przyjęła   jednogłośnie 10 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  2 „wstrzymujących”.  Protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                                                                                            

Uchwała została opatrzona Nr  XI/89/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Ad. 4. 2 

 

P. Wójt dokonała prezentacji  projektu   uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Główczyce oraz warunków i  zasad korzystania z tych przystanków, 

P. Wójt wyjaśniła, iż zmienia się transport jaki oferował ZUP. Obecny transport autobusowy 

skierowany tylko do przewozu uczniów do szkół zostaje przekształcony w transport publiczny w 

ramach którego Marszałek Województwa Pomorskiego podpisał z Prezesem Zakładu Usług 

Publicznych  umowę na dofinansowanie biletów ulgowych dla uczniów i dzieci  w wieku od 5 

lat- ustawa gwarantuje dzieciom dofinansowanie 49%  do ceny  biletu miesięcznego.  W trakcie 

wypowiedzi P. Wójt zapewniła, że  nadal priorytetem są dowozy dzieci do szkół, ale w ramach 

tej zmiany oprócz dofinansowania jakie dostanie ZUP, a pośrednio Gmina, która ma 100% 

udziałów w spółce, mieszkańcy naszej Gminy będą mogli kupić bilet i korzystać  z przejazdów 

autobusami, które będą zatrzymywali się na wszystkich istniejących  przystankach na terenie 

Gminy. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag i pytań   P. Przewodniczący  

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku głosowania  uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Główczyce oraz warunków i  zasad korzystania z tych 

przystanków,   Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 



„wstrzymujących”.  Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                                                                                                            

Uchwała została opatrzona Nr  XI/90/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 3 

 P. Krystyna Oczachowska Kierownik  Ośrodka Pomocy Społecznej w Główczycach dokonała 

prezentacji projektu  uchwały w  sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

P. Przewodniczący przed głosowaniem  poprosił o zaprotokołowanie  nieobecności Radnej 

Krystyny Śpiewak . 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag i pytań   P. Przewodniczący  

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku głosowania  uchwałę w  sprawie określenia 

wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 

„wstrzymujących”.  Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

Uchwała została opatrzona Nr  XI/91/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 4 

P. Przewodniczący głosu udzielił P. Wójt, która dokonała prezentacji projektu uchwały w 

sprawie wyznaczenia nieruchomości do sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego-

dotyczy  zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym działki nr 583, o powierzchni 0,2420 ha, 

położonej w obrębie geodezyjnym Główczyce dokonała P.Wójt.  

 

P. Przewodniczący poprosił o odnotowanie powrotu  Radnej Krystyny Śpiewak.  

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag i pytań   P. Przewodniczący  

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku głosowania  uchwałę w  sprawie wyznaczenia 

nieruchomości do sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego Rada Gminy przyjęła   

jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”.  Protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    Uchwała została opatrzona 

Nr  XI/92/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 5 

Podjęcie  uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Główczyce 

 

P. Przewodniczący na wstępie, głosu udzielił  Radnemu Michałowi Matkowskiemu- 

Przewodniczącemu  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji , który  przedstawił  opinię Komisji  w 

sprawie skargi na działanie organu wykonawczego w zakresie zlecania usług poniżej progu 

30 000 euro bez zamieszczania ogłoszeń na stronie internetowej BIP Urzędu Gminy,  w 

szczególności na usługę audytu wewnętrznego w okresie od 01.01.2018 r.,  zawartą w uchwale 

Komisji z dnia 13 sierpnia 2019r., w której to uchwale Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  

skargę  opiniuje  negatywnie uznając skargę  za bezzasadną.  

  

Po prezentacji projektu uchwały   w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność  Wójta 

Gminy Główczyce, do którego nie zgłoszono uwag i  pytań   P. Przewodniczący  przeprowadził 

głosowanie imienne . W wyniku głosowania  uchwałę w  sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność  Wójta Gminy Główczyce,  Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 12 głosami „za”, 

przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”.  Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XI/93/19 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 



Ad. 4. 6 

Podjęcie  uchwały  w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańca Gorzyna  

 

P. Przewodniczący ponownie głosu udzielił  Radnemu Michałowi Matkowskiemu- 

Przewodniczącemu  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji , który  przedstawił  opinię Komisji  

dotyczącą petycji  mieszkańca miejscowości Gorzyno  w sprawie znaku zakazu postawionego 

przy drodze gminnej  utrudniającego rolnikom dojazd do pól oraz poszerzenia drogi.  Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji  wydając opinię  stwierdziła, że należałoby  zdjąć  znaki zakazu , a w 

to miejsce postawić  znak „droga bez przejazdu”. Działka nr 19 i 149 stanowi   drogę dojazdową 

do pól rolników w tym Pana J.P  i nie ma możliwości jej poszerzenia.  

                            
        Do prezentowanego projektu uchwały   w sprawie  rozpatrzenia petycji mieszkańca Gorzyna  
  nie zgłoszono uwag i pytań   P. Przewodniczący  przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku 

głosowania  uchwałę w  sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańca Gorzyna   Rada Gminy 

przyjęła   jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”.  Protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    Uchwała została opatrzona 

Nr  XI/94/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2019r. 

 

P. Przewodniczący głosu udzielił  P.Skarbnik, która  dokonała prezentacji projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r. 

                     
    Do zaprezentowanego powyżej  projektu uchwały     nie zgłoszono uwag i pytań   P. Przewodniczący  

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku głosowania  uchwałę w  sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2019r.   Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  

0 „wstrzymujących”.  Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XI/95/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 5 

Informacja dotycząca interpelacji i zapytań. 

P. Przewodniczący powiedział, iż w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja  i 

została przekazana do  P. Wójt.  Poprosił Radnych o złożenie interpelacji w dniu dzisiejszym lub  

w innym terminie w biurze Rady. 

P.Wójt udzieliła  odpowiedzi na zgłoszone wcześniej interpelacje i  zapewniła przy tym, że 

pisemne odpowiedzi  Radni otrzymali.  

Ad.6 

Informacje, wnioski  i oświadczenia  

 

P. Przewodniczący poinformował Radę o przekazaniu przez Rzecznika Dyscypliny Finansów 

Publicznych przy  Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Gdańsku  informacji o naruszeniu 

dyscypliny finansów publicznych w Urzędzie Gminy złożoną przez Panią A.M. 

W związku z tym Komisja Rewizyjna powinna przeprowadzić kontrolę w zakresie zatrudnienia 

audytora w gminie Główczyce i prowadzonych audytach wewnętrznych. Takiej kontroli nie ma 

w  planie pracy, więc pytam kto jest „za” zleceniem kontroli w przedstawionym zakresie. 

W wyniku głosowania ,  Rada Gminy 12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 

„wstrzymujących”  zleciła Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli w  zakresie 

zatrudnienia audytora i  prowadzonych audytach wewnętrznych. 

 



P. Przewodniczący poinformował o piśmie Klubu Sportowego Jantaria Pobłocie dotyczące 

wsparcia finansowego Klubu, które celem  rozpatrzenia  zostało skierowane do Komisji  

Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego. 

 

Następnie P. Przewodniczący głosu udzielił Dyrektorom Szkół:  Żelkowo,  Główczyce, Pobłocie 

oraz Stowięcino, którzy złożyli kolejno informację dotyczącą przygotowania szkół do 

rozpoczęcia roku szkolnego.  Z informacji tych wynikało, iż,  trwają ostatnie prace 

przygotowawcze, ale  szkoły są przygotowane do rozpoczęcia roku. 

 

Radny Michał Matkowski w nawiązaniu do skierowania wniosku Klubu sportowego Jantaria 

Pobłocie do Komisji Oświaty zasugerował, aby tam gdzie jest skutek finansowy wnioski 

kierować do Komisji finansów. 

 

Odnosząc się do powyższego P. Przewodniczący zwrócił Radnemu uwagę, że  wniosek został 

skierowany zgodnie z ustaleniami na posiedzeniu połączonych Komisji. 

 

Radny Kazimierz Hliwski  nadmienił, iż występował w sprawie uzupełnienia ubytków na drodze 

asfaltowej , w kwietniu był Starosta i dalej nic nie jest zrobione. 

Powiedział też, że będzie interpelował w sprawie naprawy drogi, skrzyżowania do Rumska, żeby 

zrobić raz a porządnie. 

 

P.Wójt odnosząc się do powyższego  zapewniła, że zajmie się tematem. 

 

Radny Józef Łaba wystąpił o  położenie chodnika przy drodze z Główczyc w kierunku Łeby oraz 

z Główczyc w kierunku Żelkowa. 

 

P.Wójt odpowiedziała m.innymi, że ma świadomość jak jest niebezpiecznie, ale to nie są zadania 

Gminy. 

Kierownik OPS Główczyce Krystyna Oczachowska poinformowała o przystąpieniu do programu 

adresowanego do osób, które na stałe opiekują się osobami niepełnosprawnymi. 

 

Sołtys Pobłocia Zbigniew Kitowski zgłosił brak przepustu na zrobionej drodze dojazdowej w 

Pobłociu. Uważa, że nie był to duży koszt, aby wstawić „kawałek” rury. Nadmienił, iż według 

Kierownika ZDP z Lęborka  było to uzgodnione z Gdańskiem. 

Nawiązując do informacji P.Wójt na temat możliwości budowy stawów w Cecenowie zapytał 

czy nie jest to „przykrywka” do zasobów torfu, które kończą się w Krakulicach. 

 

Odnosząc się do powyższego P.Wójt zapewniła, że trzymamy rękę na pulsie. 

 

Radny  Rady Powiatu Paweł Gonera  zabierając głos powiedział, że jeżeli radni mają problemy z 

powiatem, to do pomocy mają dwóch radnych.  Poprosił o kserokopie „papierów z powiatu”, 

które jak nadmienił  ułatwią rozmowę z P.Ożarkiem. 

Wyraził pogląd, że droga do Rówienka nie nadaje się do remontu, byłoby to wyrzucaniem 

pieniędzy w błoto. Uważa, ze trzeba zastanowić się nad drogą z Rumska do Równa. 

Po krótkiej dyskusji w powyższym temacie P. Przewodniczący głosu udzielił Sołtysowi 

Bogdanowi Gliwie, który  w związku z wcześniejszą petycja w sprawie przyłączenia części 

posesji mieszkańców Gorzyna do kanalizacji zapytał kiedy  gmina przystąpi do realizacji tego 

zadania. Zapytał również o remont drogi Gorzyno w kierunku Nieckowa. 

P.Wójt odnosząc się do powyższego powiedziała, że prace nad budżetem na 2020 rok dopiero 

będą prowadzone, o drodze do Gorzyna były prowadzone rozmowy, jest stosowna 

dokumentacja, ale w tym zakresie nie  składa żadnej deklaracji. 



Nawiązując do podłączenia  części posesji Gorzyna do kanalizacji P.Wójt  przypomniała, że 

kiedy była budowana sieć kanalizacyjna w Stowięcinie miała być podłączona również ta część 

Gorzyna, ale był problem ze zgodami mieszkańców  na przejścia przez ich tereny prywatne i w 

fazie projektowej ta inwestycja upadła. 

Na uwagę Sołtysa , że w nieskanalizowanej części Gorzyna mieszkają emeryci i  chcą 

podłączenia  P.Wójt odpowiedziała, że kanalizacja jest kosztowna. Zapewniła, że jest gotowa do 

spotkania w terenie. 

W trakcie  dalszej dyskusji nt kanalizacji P.Sołtys Gliwa zaprosił P.Wójt na zebranie wiejskie 

planowane na   3 września 2019r. 

 

P. Przewodniczący odniósł się do informacji odnośnie  protestów  dotyczących budowy chlewni 

w rejonie Warblina . 

Poinformował o zamiarze zmiany godzin  organizowania  sesji Rady , a następnie  zaprosił 

wszystkich na dożynki gminne. 

 

Ad. 7   

   Po wyczerpaniu  porządku obrad  P. Przewodniczący podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady o godzinie 13:50 

 

 

                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy 

Arkadiusz Kwiatkowski 

Protokołowała: 

Zofia Jaroszewicz  

 

Całościowy zapis obrad znajduje się pod adresem: ug.glowczyce.ibip.pl 

  

 


